

KHKS Håndbold - Dagsorden

Den 28.03.2018

Kl. 18.00

Sted Cafeteriaet i Kr. Hyllinge hallen

Mødeleder: Heinrich Facilitator: Jette

Referent: Michelle

Møde nr. 3

Distribueres til: Bestyrelsen, Lotte Jensen og Morten Vedel

Deltagere: Jørn, Morten, Jette, Henrik, Heinrich, Dennis, Michelle, Lars og Lotte

Afbud fra: Gabrielle (Lone og Lasse)

Dagsorden Tidspunkt	Meddelelser/Forhandling	Navn	Termin
1. Dagsorden/Referat/ kl. 18.25-18.30 - Opfølgning og godkendelse			
2. Hovedpunkter kl. 18.30-19.30 Fremtidens håndboldprodukt i KHKS Oplæg ved HP	Del 1. - Rigelig med ekspertise - hensigt at afholde 3 trænermøder/kurser i år - der skal være et bedre samspil mellem de nye trænere og de eksisterende trænere - der skal arbejdes mere med organisering af træningen i det daglige - hvordan skal værdierne udledes i det daglige?(fællesholdning, hvordan skal klub/træner forholde sig?) • Forventninger til gamle trænere - ping-pong sparring - konstruktiv kritik -> giver de nye trænere mulighed for at reflektere over tingene - <u>RESPEKT</u> for dem der træner! (manglende omtanke fra det ydre) - mentor/coach snakker med de nye efter træning Stretegiudvalget laver opslæg til bestyrelsen om elite ell. Bredde klub? - Ledelsen skal være mere fokuseret Heinrich taler med Frederik om at træne U12 Del 2. - 3 ungtrænere har været på mentorkursus sidste år - Der skal skaffes midler fra DHF - "Fyrtårne"/bærende kræfter skal der kræses	HP	

	lidt om - der er pt. 30 trænere (minus ungtrænere) og i alt ca. 38		
3. Orientering formand m.m.Kl. 19.30-20.30 Opfølgning -Sidste hjemmekampdag v/Henrik -Årshjulet (datoer på aktiviteter) v/Michelle Info fra HB-mødet -Børneattester -Persondataloven -Fælles alkoholpolitik -Søge tilskud DGI/DIF fonden -Fremlæggelse af organisationsplanen -Evt. babyhold sammen med gymnastik Diverse Loppemarkedet Halfordelingen Fond til "mindre bemidlet" Det gode idrætsmiljø for piger Trivselsarrangement?? Afslutningsfest 16.6. Dyrskuets Roskilde festivalen v/Lars	3. sidste hjemmekampdag Der er styr på det! Tombolaen er næsten på 400 gevinster, som der var sidste gang. Vi er dog ramt på tilmelding til spisning, da fritidsklubben samme weekend har inviteret U12 drenge/piger til Landia. 3. Årshjul Michelle har kun modtaget datoer fra Jørn, Heinrich lovede at sende. Hun kigger på det i påskeferien. 3. Hovedbestyrelsesmødet Der skal være styr på børneattesterne (der skal søges hvert år) -> som det er nu så skriver alle trænere under på at vi må tjekke -> det kan dog gøres elektronisk – skal vi gøre dette? OG der skal gives besked til IB når der er søgt, da han på forhånd har sagt JA til at alle i foreninger søger. 3. Alkoholpolitik Fodbold vil gerne lave én. Niels B. Laver oplæg. Jette har sendt et tidligere oplæg afsted som Brith i HSG har lavet. 3. Søge tilskud DGI/DHF har en fond med 45 mill. Skal afdelingerne individuelt eller hovedforeningen søge? Det afhænger lidt af situationen, men der blev besluttet at vi søger individuelt og så gives der besked til IB. Formål med fonden = mere aktivitet/bevægelse. 3. Babyhold Evt. Samarbejde med Gymnastikken (Keld) Hvad indebærer det? Aldersgruppe: 2-3 årige. 3. Loppemarked Gitte Pakpe var forbi og holde oplæg om loppemarket. De havde afholdt internt møde d. 19/3. Allan og resten af slænget var enige om at de sagtens kunne klare opgaven, selvom at det ligger ugen før dyrskuets. Bestyrelsen har vedtaget at loppemarket afholdes, så længe det ikke går udover frivilligheden til dyrskuets! INFO om Loppemarket: - Bliver afholdt 3/6 kl. 10-15 (folk med stand kan komme fra 8:30 og stille op) - Standplads: u/ bord = 100kr (dvs. Tager selv med) - m/bord 150kr. Vores sponsorer = gratis. - Tilmelding til Camilla Larsen, SU. 26/5 og man er først tilmeldt ved betaling. Er der <u>under 30</u> tilmeldte så aflyses. - Annoncering sker via. FB, plakater, roll-ups, "valgplakater" i bybilledet samt en annonce folder hvis vi når de 30 tilmeldinger, som koster 350kr.	MPH	
		MPH	

		3. Halfordeling Ikke sket nogle ændringer siden sidst – Jette fortæller at mødes gik super godt og at vi har de samme tider som i år 17/18. Der er lidt uklarheder om fredagen efter kl. 20 i Kr. Hyllinge. - Bramsnæsvig byder på Bramsnæsvig hallen om fredagen. - Sjøv & Hygge arrangementet er næsten forsvundet, hvilket er super ærgerligt. -> Viby har kæmpe succes med deres fortæller Lotte. Hvor de holder det 1-2 gange om måneden og der kommer ca. 300 unge. Måske det var noget, når vi får den nye hal? - Heinrich har lavet forslag til de nye træningstider 3. Fond til mindre bemidlet Henrik vil gerne kigge på det 3. træningsmiljø for piger Emilie spørges om hun vil deltage i mødet 3. Trivsel - Som klub har vi pligt til at indberette fulde forældre. - Vi har ikke haft forældresamtaler i år, men de er vigtige og skal måske prioriteres /trænere kan få hjælp til de svære samtaler) -Trivselsarrangement??? 3. Afslutningsfest Fodbolden har spurgt om vi vil læne deres telt, da de har et arrangement ugen før? Nej tak, vores bliver i hallen. 3. Dyrskuet Michelle laver opslag på insta/FB og lægger op på hjemmesiden i påsken 3. Roskilde Festival Fodbolden har en tjans på RF18 om affaldshåndtering på campingområdet. Vagter er fra 8-16 3-4 gange i perioden 30/6 – 7/7. Der er lagt op på insta/FB og de skal skrive til Lars. Lars har spurgt om det er tilladt med 17 årige, da han har henvendelser fra 2 og én på 18. Michele skriver ud igen, da deadline er 1/4.	HP	
			Henrik	
			HP	
			MPH	
			MPH	
4. Strategiudvalget kl. 20.30-21.00	Gennemgang og beslutning af oplæg v/Morten/Lars	Består af Lars og Morten + formand/næstformand se vedhæftet PowerPoint.		
5. Pr. og Kommunikation kl.		Deres møde den 22/3 blev aflyst da Katrine var syg. Og der er vigtige ting, som skal diskuteres, hvor hun skal være med. Der planlægges et nyt møde efter påske. Der er den 28/3 blevet bestilt 500 stk. Klapvifter med logo+sponsorer til sidste hjemmekampdag. Michelle får den leveret og tager dem med fredag 6/4. Se vedhæftet billeder for design.		
6. Økonomiudvalget kl.				
7. Spillerudvalget kl.				
8. Trænerudvalget kl.				
9. Frivillighedsudvalget kl.				
10. Eventuelt kl.				

11. Næste møde	Næste møde er den 25/4 kl. 19 i hallen Mødeleder: Henrik (Dennis, hvis Henrik er forhindret i at deltage) Facilitator: Jørn Referent: Gabrielle/Marianne		
----------------	--	--	--